
為您的需求所設計的訓練方案 

 
 

Because of the strength and flexibility of the MAK ONE multi-domain whole 

world simulation platform, we can build training solutions of all shapes and sizes 

to solve your unique training challenges. This document shows a few of our 
MAK ONE-based training solutions available for your training needs: 

 
 
 

MAK FIRES 
A realistic and portable observed fire training system that 
delivers effective Call for Fire (CFF) training at the Point of 
Need. Based on CFF fundamentals, MAK FIRES is   
designed specifically to develop and reinforce skills for 
Forward Observers (FO). Students train in a classroom, 
one-on-one with an instructor, or practice individually using 
the voice activated Fire Direction Center, which uses 
speech recognition technology for instructorless practice. 

With MAK FIRES, trainees benefit from flexible configuration 
options to prepare for live fire. Out of the box, MAK FIRES can 
train all Artillery Fire Mission Tasks in Artillery Tables 4 and 5 and 
supports all primary training tasks for FO. 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

US & International Versions 
of MAK Training Solutions are available. 

MAK COMMANDER 
A low-overhead military decision 
making process solution that 
simulates a full spectrum of 
operations at all levels – from 
squad leader up to division level. 
Whether you’re training for regular 
or irregular warfare, border and 
force protection, or civil emergency 
response, MAK COMMANDER 
provides realistic scenarios to 
challenge the trainees so they can 
hone their decision-making and 
communication skills. 

 

MAK FIRES is available for purchase through: For more information about MAK FIRES: 

COMPUTER HARDWARE, ENTERPRISE SOFTWARE 
AND SOLUTIONS (CHESS) Contract Vehicle: 
https://chess.army.mil/ 

 

DLA through: 

Scan to view the 
MAK FIRES page online: 

Scan to email 
info@mak.com 

ADS 
https://www.adsinc.com 

Darley Defense 
www.darleydefense.com 
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由於MAK ONE是功能強大且靈活的全球多領域軍事模擬平台，我們得以運用

建立各種形式與大小的訓練解決方案，以解決您特定的訓練挑戰。本文介紹

了四種MAK ONE的訓練解決方案，可滿足您的專有訓練需求： 

MAK FIRES是一個逼真且可攜行的炮兵前進觀測訓練系

統，可在任何需要的地方提供有效的火力呼叫（CFF）

訓練。依據CFF的基本原則，MAK FIRES係為前進觀測

官（FO）的職能發展和強化而設計。學員可以在教室

中進行訓練，與教官進行一對一的訓練，或使用語音

啟動的模擬火力指揮中心進行個人練習，該中心使用

語音識別技術進行，無需教官在旁的輔佐。 

使用MAK FIRES，學員可以從靈活的配置選項中受益，

以準備實彈射擊。MAK FIRES可以訓練所有炮兵表格4

和5中的炮兵射擊任務，並支援FO的主要訓練任務。 

 

MAK COMMANDER 是一個低成本

的軍事決策過程(MDMP)訓練解

決方案，模擬從班級到聯合作戰

的全方位作業。無論您是為正規

作戰、非正規作戰、邊境和部隊

防護，還是民事緊急應變進行訓

練，MAK COMMANDER 均可提供

逼真的場景，挑戰學員，以便他

們可以磨練自己的決策和指揮與

管制技能。 

MAK 訓練方案之國際版可於下列取得: 

 
正合系統 

220 新北市板橋區三民路一段216號10樓C室 

Taiwan 
 
網站: http://www.jsimtech.com.tw 

電郵: devteam@jsimtech.com.tw 

電話: +886-2-8952-3611 
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MAK has launched a line of Training Systems products that provide 
accessible training to warfighters. By combining our Orlando-based training 

solution and subject matter experts with our Cambridge-based MAK ONE 

commercial product development team, our end user training products are 

maintainable, low overhead, visually appealing, and capable of individual 
and collective training in multi-domain operations. 

 
 
 

MAK GROUND 
MAK GROUND provides a 
flexible environment for 
replicating commander, 
gunner, and driver stations. 
Role players can interact with 
Artificial Intelligence (AI) team 
members within the MAK ONE 
multi-domain environment to 
train their individual skills. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

MAK ISR 
A flexible and powerful solution designed to address 
the range of Sensor-Operator and Pilot training 
requirements, from adding Intelligence, Surveillance, 
and Reconnaissance (ISR) sensors to existing training 
systems, to training in-depth system operations, to 
training the full airborne mission team. 

 
 
 
 
 
 
 

MAK Is Your Partner in Training Solution Success 
Building on more than three decades in the modeling and simulation industry, 

MAK Technologies has become a trusted supplier of Training Solutions powered by our 

MAK ONE Commercial-Off-the-Shelf (COTS) simulation technology for both the United 

States (US) Department of Defense (DoD) and customers around the world. 

MAK推出了一系列訓練方案產品，為軍事人員提供易於使用的訓練。透過我

們位於奧蘭多的訓練解決方案與專家以及與位於麻州劍橋的MAK ONE商用產

品開發團隊之結合，我們的終端用戶所使用之訓練方案具有易維護性、低

成本、視覺強大，並能夠在多領域作戰環境中進行個人和組合訓練。 

MAK GROUND 提供了一個

彈性的環境，可以複製指

揮官、砲手和駕駛員的工

作站。角色扮演者可以在

MAK ONE多領域環境中與

人工智能（ AI ）成員互

動，以訓練他們的個人技

能。 

 

MAK ISR是一款靈活而強大的情監偵解決方

案，旨在滿足各種偵蒐裝備操作手和飛行手訓

練需求，將情報、監控與偵察（ISR）的偵蒐

器添加到現有訓練系統中，深化系統操作訓

練，以及最終進行整個空中任務團隊的訓練。 

 

MAK Technologies在模擬產業超過三十年的基礎，已成為美國國防部和全球客戶信

賴的訓練解決方案供應者，我們的解決方案憑藉著 MAK ONE 商用模擬技術

（Commercial-Off-the-Shelf，COTS）來提供支援。 
 


